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W N I O S E K 

w sprawie możliwości wykupu gruntów przez mieszkańców ul. Jureckiego  

na preferencyjnych warunkach 

 

  Proszę o przedstawienie analizy dotyczącej możliwości wykupu gruntów przez mieszkańców 

ul. Jureckiego, z tyłu ich posesji w kierunku pętli miejskiej. 

 

UZASADNIENIE 

Zwrócili się do mnie mieszkańcy ul. Jureckiego z prośbą o informację na temat możliwości 

wykupu w rozsądnych cenach gruntu za granicą ich posesji, na których mają domy, leżących w pasie 

między ich działkami, a pętlą miejską. Od lat dbają o ten teren wykaszając go, porządkując, ale jak 

wskazują coraz bardziej niechętnie. Nie jest on atrakcyjny dla potencjalnego innego nabywcy. Jednak 

mieszkańcy ul. Jureckiego mogliby zyskać dodatkową powierzchnię rekreacyjną czy użytkową na swoich 

działkach. Jednocześnie Gminie Miejskiej Ciechanów zmniejszyłaby się powierzchnia terenów zielonych 

koniecznych do utrzymania. 

W związku z tym proszę o analizę ww. i przedstawienie możliwości rozsądnej cenowo, 

uwzględniającej wszystkie aspekty tej sytuacji. 
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